



<p>Presidieutskottsmöte #13 2017-03-27 kl. 17:19 – 18:58 Faculty Club H429, Ekonomikum</p> <p>Sekreterare: Josefin Kärf</p>	<p>Närvarande ledamöter</p> <table border="0"> <tr> <td>Daniel Simmons</td> <td>Kårpresidiet – Ordförande</td> </tr> <tr> <td>Isa Jansson</td> <td>LÄRA – Ordförande</td> </tr> <tr> <td>Saida Kolmic</td> <td>LÄRA – Vice ordförande</td> </tr> <tr> <td>Martin Holmer</td> <td>MedSek – Ordförande</td> </tr> <tr> <td>Pearl Mulkerrins</td> <td>SamSek – Vice ordförande</td> </tr> <tr> <td>Jaroslav Marhun</td> <td>HumSek – Studiebevakare <i>ankom under §3</i></td> </tr> </table>	Daniel Simmons	Kårpresidiet – Ordförande	Isa Jansson	LÄRA – Ordförande	Saida Kolmic	LÄRA – Vice ordförande	Martin Holmer	MedSek – Ordförande	Pearl Mulkerrins	SamSek – Vice ordförande	Jaroslav Marhun	HumSek – Studiebevakare <i>ankom under §3</i>
Daniel Simmons	Kårpresidiet – Ordförande												
Isa Jansson	LÄRA – Ordförande												
Saida Kolmic	LÄRA – Vice ordförande												
Martin Holmer	MedSek – Ordförande												
Pearl Mulkerrins	SamSek – Vice ordförande												
Jaroslav Marhun	HumSek – Studiebevakare <i>ankom under §3</i>												
<p>§1 Mötets öppnande</p>	<p>Mötet öppnades 17:19.</p>												
<p>§2 Formalia a) Val av mötesordförande</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att</i> till mötesordförande välja Pearl Mulkerrins.</p>												
<p>b) Val av justerare</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att</i> till justerare välja Isa Jansson.</p>												
<p>c) Godkännande av kallelsen</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att</i> godkänna kallelsen.</p>												
<p>d) Godkännande av dagordning</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att</i> godkänna dagordningen.</p>												
<p>e) Eventuella adjungeringar</p>	<p>Inga adjungeringar förelåg.</p>												
<p>f) Förrättande av närvarolista</p>	<p>Närvarolista förrättades.</p>												
<p>g) Föregående mötesprotokoll</p>	<p>Presidieutskottet beslutar</p> <p><i>att</i> lägga protokoll från 170214 och 170228 till handlingarna <i>att</i> bordlägga föregående mötesprotokoll.</p>												
<p>§3 Lägesrunda</p>	<p>Presidiet: Det flyter på. För Daniel har det varit mycket med Studentbokhandeln samt med styrelsemöte. Karin varit sjuk. Möte med Mecenat och stiftelsen Studenten. Annars möten kring att se över Ergos distribution, ska se över om Ergo kommer ut till samtliga som ska få den. Möte med organisationskommittén imorgon. Daniel ledig torsdag och fredag. Fortsatt arbete med enkäten om psykisk ohälsa. Ska göra klart en ansökan om att få till JÄMA på 100 % nästa år. Arbetar med kårsidorna inför nästa Ergo.</p> <p>LÄRA: Lugnt på LÄRA, Isa var sjuk förra veckan som resulterade i inställda möten. Isa ska på VFU och därför kommer LÄRA behöva lägga om lite arbete. Diskuterar och försöker värva medlemmar till styrelsen inför nästa verksamhetsår. Haft ett styrelsemöte. Vi diskuterade roller inför nästa verksamhetsår och vad som krävs av ordförande, vice ordförande samt kassör. I måndags deltog Saida på LärSams styrelsemöte. De gick igenom vad de kan söka för medel och information osv. Arbetat med valberedningen, vilket går bra!</p> <p>MedSek: Martin har haft mycket på annat håll. SFS-fum men även tentor. Har ändå varit ganska effektiva sedan senast. Började skissa på nyhetsbrev sedan sist. VU har remisstid, ska få tycka till om förslag. Ska fräscha upp policy om bidrag, ska beslutas om på årsmöte. Ska be om check på de engelska versionerna av policy och ansökningsformulär. Ska träffa Farmis styrelse på onsdag, ska diskutera inför framtiden, hur man ska göra med kontoret som man ska dela framöver. Nästa tisdag kommer MedSek ha stormöte/öppet möte om hur studenter upplever arbetsmiljön på akademiska.</p> <p>SamSek: Amanda är bortrest. Kommer ha sektionråds- och institutionsmöte nästa vecka. Ska lägga upp hur de ska kunna skapa dagordning och arbetssätt själva. Ska</p>												

Justeras: PM, JK, LJ, JA

	<p>kicka igång i veckan. På föreningsminglet fick man känslan att de ville komma igång. Har utlyst studentrepresentantuppdrag som ska tillsättas i maj.</p> <p>HumSek: har gjort klart andra nyhetsbrev, kom ut idag. Sektionsråd torsdag, ska diskutera en potentiell stadgeändring, då HumSek upplever att försöka knyta sektionsråd närmre föreningar. Ska se vad som finns för synpunkter. Knutet i fakulteter i nuläget. Jaroslav jobbar med äskningsmall. Valt en valberedning, ska börja jobba under april.</p>
§4 Kårföreningar	<p>Presidieutskottet gick genom det underlag som presidieutskottet fått rörande kårföreningar. Därefter får presidieutskottet möjlighet att kommentera underlaget.</p> <p>MedSek: förra året, tanken var att ansökan skulle gå automatiskt till sektionerna. Det verkar inte fungera helt, värt att titta på det. Rörande vad som gäller för kårföreningar vore det bra att ha mer morot för kårföreningar. Skulle man t.ex. kunna ordna så kårföreningar får rabatterad hyra på Norreda?</p> <p>LÄRA: På LÄRA får kårföreningar skriva ut gratis.</p> <p>HumSek: skriver ut om de behöver skriva ut (A4), använder för sektionspengar för det. Rimligt och så pass billigt. marknadsföring, extra morot. Försöker marknadsföra i nyhetsbrev och på facebookside. Marknadsföring via sociala medier, sektioners.</p> <p>SamSek: vet inte hur det är med utskrifter.</p> <p>Rörande datumen för verksamhetsbidrag, 15 maj och 15 november, kommer de fortsätta vara framöver? Kan även stoppa in i reglementet för kårföreningar.</p> <p>SamSek och MedSek: tar in ansökningar löpande (både äskningar och projektbidrag, verksamhetsbidrag i början av året; ska tillsätta ledamot i sektionsråd), HumSek två gånger om året. Har äskanden, inte projektbidrag. SamSek: måste närvara på ett visst antal möte för att få pengar.</p> <p>Saida: kan locka med att man kan utbildningar, bistå med hjälp med stadgar, mötesteknik. Förtydliga i bakgrunden. LÄRA:s föreningar har bristande kunskaper kring kassörsarbete, t.ex. bokslut och liknande. Central utbildning i det?</p> <p>Isa: Casper höll utbildning för kassörer, men behövs nog en mer omfattande och mer strukturerad utbildning. Hur gör man med deklaration t.ex.?</p> <p>Jaroslav: tar fram en drive för föreningar, där det finns massor förenklad information om hur man har en förening. Kårföreningar har pengar på kontot, sparar pengar av den anledningen.</p> <p>Daniel: shoppinglistan med kompetenser som föreningarna kan ta del av, vidareutvecklas. Dela med föreningarna.</p> <p>Isa: maila till sektionernas kassörer, förtydliga vad de skulle veta mer om. Utgå från den när man skapar en utbildning.</p> <p>Saida: ekonomiskt bidrag, tydliggörande varför inte beviljad ansökning.</p> <p>Martin: för att undvika att ansökan avslås, ska se över verkställande utskott, föreslå beslut. Lutar mot avslag, komma med motförslag till ansökande. Säg vad man kan ge istället.</p> <p>Daniel: kanske ha kassörsutbildning innan sommaren.</p> <p>Saida: styrdokument kring hur man tänker kring pengar. Kanske ha samma verksamhetsbidrag på alla sektioner.</p>

PRESIDIEUTSKOTTETS
DISKUSSIONSPROTOKOLL

	<p>Daniel: kanske förtydligas vad som gäller i dokumentet. T.ex. om pengar, åskningar, projektbidrag, alkohol etc. Skapa drive med översikt där man kan skriva upp hur allt funkar.</p> <p>Sektionerna skickar kommentarer och sedan sammanställer Josefin dokumentet och skickar till PRUT igen.</p>
§5 Arbetssätt för revidering av reglementen	<p>Daniel Simmons föredrog ärendet.</p> <p>PRUT behöver komma överens om hur man vill arbeta med de reglementen som ska revideras under våren. Finns det någon prioordning, ska man revidera samtliga tre reglementen och hur ska processen se ut? Finns tid till detta?</p> <p>Josefin ordnar med google docs där man kan kommentera och lägga in förslag på ändringar i dokumenten.</p> <p>PRUT diskuterar och bestämmer att lägga in ett extra PRUT-möte 19 eller 20 april, då endast revidering av reglementen diskuteras, Josefin skickar ut en doodle.</p> <p>Inledningsvis kan alla kolla på samtliga dokument, om PRUT märker att det inte fungerar fördelar man ut ansvaret under nästa möte.</p> <p>Förslagen behöver inte gå via styrelsen, PRUT skickar själv propp till FUM.</p>
§6 Övriga frågor	<p>Medel för inspark: Isa berättar att deras fakultet har hört av sig om att de vill vara med och sponsra insparkar. Hur gör andra sektioner? Hur har det fungerat? Diskussion kring att fakultet kan sponsra delar, t.ex. underhållning på gask eller t-shirtar. Vad vill de sponsra? Daniel kan fråga UTN hur de gör med TekNat-fakulteten.</p> <p>Undantag för anställningsordning: Martin berättar att han varit på möte med områdesnämnden förra veckan och att det kom upp att TekNat kommer söka om undantag för anställningsordning, vilket blir upp till konsistoriet att besluta om. Daniel berättar att detta varit uppe i ledningsrådet. Detta rör ett undantag för biträdande lektorer, inte högre nivåer än så. Vill kunna skippa rangordningen, som expertgrupp annars rangordnar, de vill ha ett undantag så de slipper rangordna för att prefekten ska få enklare hantering att kunna välja och rekrytera. Har önskat på TekNat, där de får möjlighet att göra det, ska inte alltid användas. Lyftes på ledningsråd, rektor sa att hon inte ville göra ett undantag för endast ett av vetenskapsområdena. Om det går genom blir det undantag som vilken områdesnämnd/fakultet vill, behöver inte använda. Tar bort studentinflytandet om man skippar rangordningen. Ledningsrådet, nytt förslag, bakat in studentinflytandet. Daniel har inte hört eller sett det. Innan man sett det vill inte ge tummen upp än. Daniel skickar ut underlag till sektionerna.</p>
§7 Utvärdering av mötet	Mötet utvärderades.
§8 Mötets avslutande	Mötet avslutades 18.58.


Mötesordförande
Pearl Mulkerriins


Mötessekreterare
Josefin Kärf


Justerare
Isa Jansson